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Vragen van het lid Dijsselbloem (PvdA) aan de minister van Onderwijs, 
Cultuur en Wetenschap inzake havo-vwo-onderwijs voor autisten (ingezonden 
18 mei 2011). 

Vraag 1
Heeft u kennisgenomen van het bericht, «Geen speciale havo voor autist» 
waarin wordt gemeld dat de inspectie mogelijk vele tonnen gaat terugvorde-
ren van scholen die voortgezet speciaal onderwijs (vso) op havo-vwo niveau 
aanboden in Tilburg en Eindhoven?1 

Vraag 2
Is het waar dat genoemde scholen nog niets hebben vernomen van de 
terugvordering waarmee de inspectie dreigt? 

Vraag 3
Is het waar dat genoemde scholen deze oplossing noodgedwongen hebben 
gekozen omdat zij geen toestemming kregen voor het aanbieden van speciaal 
onderwijs op havo-vwo niveau? Waarom werd deze toestemming niet 
verkregen? 

Vraag 4
Aan welke voorwaarden moet worden voldaan om wèl toestemming te geven 
om ook op havo-vwo niveau voortgezet speciaal onderwijs te geven? 

Vraag 5
Is het waar dat het onderwijsaanbod van het voorgezet voor speciaal 
onderwijs hoofdzakelijk vmbo betreft? Is het waar dat er ook in het vso 
nadrukkelijk behoefte is aan onderwijs op havo of vwo niveau? Waarom is dit 
zo weinig beschikbaar? 

Vraag 6
Deelt u de mening dat veel kinderen met autisme in de juiste omgeving en 
met goede begeleiding onderwijs op havo of vwo-niveau aan zouden 
kunnen? 

1 Trouw 16 mei 2011.
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Vraag 7
Bent u bereid genoemde scholen alsnog in staat te stellen ook voortgezet 
speciaal onderwijs aan te bieden op vwo-niveau zodat de gekozen u-bocht 
constructie niet langer nodig is? 

Vraag 8
Bent u in het licht van de hiervoor genoemde context, bereid van de 
aangekondigde terugvordering af te zien?
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